

31/8/10 S/T



(Harassing Unity in Diversity for Wealth Creation and Social Well Being)

**KENYATAAN TENDER**

Tawaran adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor Bumiputera yang berdaftar dan mempunyai pendaftaran dengan Pusat Pendaftaran Kontraktor Negeri Sabah (PUKONSA) atau PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR (PKK) dalam mana-mana Kepala dan Sub-Kepala yang berkaitan serta mempunyai pendaftaran CIDB dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut:-

Bil.	Tajuk & Rujukan Sebutharga	Bidang Perkhidmatan	Harga Dokumen	Tempat & Masa Lawatan Tapak (Diwajibkan)	Tempat Mengambil Dokumen Sebutharga
1.	Cadangan kerja-kerja membina dan menyiapkan Ladang Ternakan Balat (Sistem Semi-Rancing) Di Kg. Malubang, Pitas.  SDC/JPIN(AP-PTS): T/03/2010	<b>PUKONSA (Kelas D)</b> atau <b>PKK (Kelas E)</b> Kepala 1 Sub-Kepala 1 atau Sub-Kepala 2	RM100	7/9/2010 (Selasa) Berkumpul Jam 9.00 pagi Di Pejabat Perikanan Kudat, Bangunan Urusetia, Kudat.  (Tel: 088-611832)	Ibu Pejabat Perikanan, Aras 4, Blok B, Wisma Pertanian Sabah, Jln. Tasik, Luyang (Off Jalan Maktab Gaya), 88624 Kota Kinabalu  (Tel. 088-235966 / 245489 / 245490)

Dokumen Meja Tawaran boleh diperiksa dan diperolehi mulai **30 Ogos, 2010** pada waktu pejabat. Bayaran Dokumen Tender hendaklah dalam bentuk Wang Pos/Wang Kiriman Pos (Money Order) / Bank Draf yang ditulis atas nama Pengarah Jabatan Perikanan Sabah. Wang tunai / Cek tidak diterima. Dokumen sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Wakil-wakil kontraktor hendaklah membawa surat **PENDAFTARAN ASAL** yang dikeluarkan oleh pihak Pusat Pendaftaran Kontraktor Negeri Sabah (PUKONSA) atau PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR (PKK) serta siji Lembaga Pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB). **Sila ambil perhatian, hanya kontraktor yang berdaftar di bawah kepala dan sub-kepala yang dinyatakan sahaja dibenarkan menyertai tawaran ini.** Sebutharga yang lengkap diisi hendaklah dialamatkan dan dimasukkan dalam peti tawaran sebutharga, SETIAUSAHA JAWATANKUASA PEMBUKAAN SEBUTHARGA Pihak Berkuasa Pembangunan Ekonomi Dan Pelaburan Sabah (SEDIA), LOT 2, TINGKAT BAWAH, WISMA SEDIA, OFF JALAN PINTAS PENAMPANG, 88873 KOTA KINABALU pada atau sebelum pukul **12.00** tengahari hari **Selasa 21 September 2010.**

**PENGARAH PERIKANAN SABAH**